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Abstract (en)
The method involves heating the wood (2) to a temperature above 100 degrees C in a treatment chamber (3) and drawing the resulting gases out
of the chamber. The gases are fed to a heating system (4) from a predetermined treatment temperature of above about 150 degrees C, especially
170 degrees C, and are burnt. The gases are cooled and the resulting condensate is burnt. The gas combustion heat is used to heat the treatment
chamber. Independent claims are also included for the following: an arrangement for implementing the method.

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zur thermischen Behandlung von Holz (2) vorgeschlagen, nach dem das Holz (2) in einem Behandlungsraum (3) auf
eine Temperatur von über 100°C erwärmt und die dabei entstehenden Gase aus dem Behandlungsraum (3) abgeleitet werden. Um einen
vergleichsweise hohen Wirkungsgrad zu erreichen und eine Geruchsbelästigung der Umwelt weitgehend zu vermeiden, werden die Gase ab
einer vorbestimmbaren Behandlungstemperatur oberhalb von ca. 150°C, insbesondere ca. 170 °C, einer Heizanlage (4) zugeführt und verbrannt.
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